
Skolebestyrelsesmøde  

26-10-2023 

17:30 – 20:30 
 

Agenda: 

Tidspunkt Punkt Ansvarlig 

17:30 

Nyt fra elevrepræsentant, skolens ledelse, formanden, 
medarbejderrepræsentant, SFO, skole og forældre 
 
Elevrepræsentanter 

• Eleverne har drøftet lokalemuligheder og rammerne for et 
hyggerum på skolen.  

 
Ledelse 

• Nye 1. klasser 
- Der er iværksat en proces med fokus på overgangen 

mellem 0. og 1. klasse. 
- Skolebestyrelsen er inviteret ind i denne proces. Hvis 

nogle har ønske om at deltage, kan man melde sig.  
- Processen skal munde ud i en skarp plan til sommer. 

 

• Kreagangen 
- Kreagangen bliver fornyet. Man forventer at indlede 

arbejdet i foråret 24.  
 

• Invitation til styregruppemøde (17. nov.?) 
- Der bliver aftalt nærmere omkring deltagelse.  

 

• Vi skriver mange børn ind for tiden 
 

• Der er sendt breve om indskrivning til næste år 
 

• Ny lærer til 1. årgang 
 

• Vi vandt et hav af skakpokaler i Lillehøj 
 

• De sidste toiletter er bygget. Derfor har vi nu 8 ekstra 
toiletter.  

 
Formand 

• Der har været stor tilfredshed med cykelstativerne 

• Der skal afholdes forældremøde på 0.klasse. Kirsten følger 
op. 

 
Medarbejderrepræsentanter 

• Udskolingen har fokus på uro i undervisningen. Nogle 
undervisere oplever miskommunikation og ansvarsforflyttelse 

Alle 



mellem dem og forældre, når de orienterer omkring 
undervisningsforstyrrende uro.  
- Skolen er opmærksom på at klæde medarbejdere bedre 

på til at håndtere forældrekontakten.  
 

• Digitale ure opleves ikke som en udfordring. 
SFO  

• Der har været afholdt pædagogisk lørdag. Temaet har været 
pædagogens rolle i skolen, og pædagogisk værtskab 

 
SKOK 

•  
 
 

18:15 
Aftensmad 
 
 

Alle 

18:35 

Princip: Adgangen til at opfylde undervisningspligten 
Forslag til mindre ændring 

- Ændringen er foretaget 
 

Henrik/Bente 

18:45 

Budget 2023 
- Der er orienteret om et positivt budget og en positiv 

prognose. 
 

Henrik 

19:00 

Mål for bestyrelsen – Blev vi færdige? 
- Bestyrelsen vil have et fokus på digital dannelse, for 

børn, forældre og fagpersoner. En arbejdsgruppe 
bestående af Søren, Sebastian, Maria, Henrik og Julia vil 
undersøge hvad der rør sig og hvad der kunne have 
værdi at undersøge nærmere. Punktet bliver taget med 
fremover på dagsordener.  

 

Alle 

19:30 

Genbrugsgarderobe 
- Der er fortsat fuld opbakning fra bestyrelsen.  

 
 

Henrik 

19:45 
Skolefoto – Opfølgning fra Elevråd 

- Udskolingen ønsker ikke at miste skolefotoordningen 
 

Henrik / 
Elever 

20:00 

Kontaktforældremøde i november 
- Onsdag d. 22. 
- Et indlæg fra bestyrelsen. 
- Et fokus på hvilke temaer der fylder, og hvad der giver 

mening for kontaktforældrene at drøfte.  
- Henrik, Niclas og Marcel styrer slagets gang.  
- Henrik skriver ud til kontaktforælderen. 

 

Marcel/Alle 

20:15 
Evaluering af bestyrelsens arbejde  
”Fik vi snakket om det rigtige?” 
 

Alle 

20:25 Evt. + input til kommende nyhedsbrev Alle 



 

• Høringssvar om støj.  
- Skolen udarbejder et høringssvar vedr. overdækning af 

den kommende 10 sporede motorvej. Henrik er 
tovholder.  

- Maria kigger på et høringssvar fra bestyrelsen. Marcel vil 
gerne komme med input. 

 

• Forslag om at forkorte møderne. 
- Sluttidspunkt for vores møder vil fremover afhænge af 

dagsordenen 
- Der er stor sandsynlighed for at næste møde aflyses.  

 

• Man kan kontakte Maria, hvis man har spørgsmål der skal 
bringes videre, omkring tildelingsmodellen for skoler i 
Hvidovre.  

 
 
 
 

Forberedelse/kommentarer: 
 
Følgende materiale er vedlagt til bestyrelsens forberedelse: 

• Intet 
 

Følgende punkter til kommende nyhedsbrev: 
 
 
 
 


